



Student Assessment

تقييم الطالب

The school establishes and maintains a clearly defined and comprehensive student assessment system.

تؤسس المدرسة وتحافظ على نظام واضح وشامل لتقييم الطلاب.

1-Homework:

For a students' full mark, 60% of the homework should be accomplished.

1 الواجبات المنزلية:

بالنسبة للعلامة الكاملة للطالب ، يجب إنجاز 60% من الواجب المنزلي.

2-Behavior:

It is a teacher's assessment during class time according to student behavior with other colleagues and teachers.

2 السلوك:

يعتمد على تقييم المعلمة داخل الصفوف وفقاً لسلوك الطالب مع زملاءه والمدرسات الأخريات.

3- Short Quizzes (core subjects)

English: Dictation and story quiz every Thursday.

Math and Science: quizzes to be held after finishing each chapter.

Arabic: Spelling Test on every Wednesday.

3 اختبارات قصيرة (المواد الأساسية):

اللغة الإنجليزية: الإملاء واختبار القصة كل يوم خميس.



Advance International Academy AIA مدارس عالم التقدم العالمية

الرياضيات والعلوم: يتم إجراء الاختبارات القصيرة بعد الانتهاء من كل فصل.
العربية: اختبار الإملاء في كل يوم أربعاء.

4- Progress test:

It is held once, every semester; it includes studying what the student has been practicing since the beginning of the semester until one week before.

4 اختبار الربع الأول:

يتم مرة واحدة ، كل فصل دراسي. ويشمل دراسة كل ما تم تعليمه و ممارسته للطالب منذ بداية الفصل الدراسي حتى قبل أسبوع واحد.

5- Mid-year and Final exam:

It includes 10% of what the student had studied in the progress test, and 90% of study criteria thereafter from the rest of the syllabus.

5 امتحان منتصف ونهاية العام الدراسي:

ويشمل 10 ٪ مما درسه الطالب في اختبار الربع الأول ، و 90 ٪ من معايير الدراسة بعد ذلك من بقية المنهج.

6- Formative Assessment/On-going evaluation

English: Speaking and Listening

French: Speaking and Listening

Arabic: مهارات الأستماع والتحدث

Islamic: التعلم النشط

Math: Mental Math

Science: Laboratory

Social: Activity

ICT: Programs

6 التقييم التطويري / التقييم المستمر

اللغة الإنجليزية: التحدث والاستماع

اللغة الفرنسية: التحدث والاستماع

اللغة العربية: مهارات الأستماع والتحدث

التربية الإسلامية: التعلم النشط



Advance International Academy AIA مدارس عالم التقدم العالمية

الرياضيات: الرياضيات العقلية
العلوم: مختبر
الاجتماعية: النشاط
الكمبيوتر: البرمجة

7- Class Work

Is the students participation and interaction in the class throughout each lesson. It includes his or her performance academically towards individual and group work.

7 العمل الصفّي

هي مشاركة الطلاب وتفاعلهم في الفصل خلال كل درس. ويشمل أدائه / أدائها أكاديميا تجاه العمل الفردي والجماعي.

8- Projects:

Such as listening comprehension, speeches(PowerPoint presentation), assignments, group discussions during lessons, data analysis, Math Lab activities, and charts.

These projects are to assure awareness and understanding regarding the concept of the subject, by giving them a creative outlet to showcase their knowledge.

8 المشاريع الصفّية:

مثل الفهم و الاستماع والخطب (عرض PowerPoint التّقديمي) ، ومناقشات المجموعات خلال الدروس ، وتحليل البيانات ، وأنشطة مختبر الرياضيات ، والمخططات. تهدف هذه المشروعات إلى ضمان الوعي والفهم فيما يتعلق بمفهوم المواد الدراسية ، من خلال منحهم منفذًا إبداعيًا لعرض معارفهم.

Project marks allocation (out of 5):

Grades 1, 2 and 3

Projects will be accepted in all cases to encourage the students and to guide them to gain confidence. The project must be the students work with guidance only from the parent.



Advance International Academy AIA
مدارس عالم التقدم العالمية

➤ توزيع علامات المشاريع (من 5):

الصفوف 1 و 2 و 3

سيتم قبول المشاريع في جميع الحالات لتشجيع الطلاب وتوجيههم لاكتساب الثقة. يجب أن يكون المشروع من عمل الطالب مع التوجيه من الأهل فقط.

Grades 4 to 6

- Neatness and organization: 1 mark
- Valuable information regarding the topic: 1 mark
- Oral explanation/fluency (proper use of language): 1 mark
- Creativity and work: 2 marks

الصفوف من 4 إلى 6

- الدقة والتنظيم: علامة واحدة
- معلومات قيمة حول الموضوع: علامة واحدة
- التفسير الشفوي / الطلاقة (الاستخدام السليم للغة): علامة واحدة
- الإبداع والعمل: 2 علامات